
Zápis – Dotační komise

Datum: 22.1. 2024

Účastníci: Petra Nováková Sádková, Renata Baxová, Jiří Lain, Ondřej Veszelei, Vít Penížek

Milan Vojtek (předseda)

Omluveni: Jakub Semián

Zapsal: Milan Vojtek

Dotační komise projednala návrh postupu hodnocení, předložený M. Vojtkem.

Cílem návrhu bylo zohlednit přidělené bodové hodnocení při krácení požadovaných částek dotací

z důvodu nedostatečné alokace výzvy. Hodnocení by se dle návrhu skládalo ze tří fází:

1) Bodové hodnocení – přidělení bodů hodnotiteli, výsledné hodnocení je stanoveno jako

průměr z hodnocení, ze kterých byly předem vyloučeny hodnocení s nejvyšším a nejnižším

počtem bodů.

2) Krácení částek z důvodu nezpůsobilých výdajů, aktivit nespadajících do zaměření výzvy a

neefektivního využití prostředků.

3) Krácení částek z důvodu nedostatečné alokace výzvy na základě algoritmu, který by

zohledňoval výši výsledného bodového ohodnocení. Lépe hodnocené žádosti by byly

bonifikovány nižším procentním krácením oproti projektům s vyšším bodovým hodnocením.

Novinkou oproti zvyklosti na dotační komise je oddělení fáze 3 od fáze 2.

Předkladatel vidí výhody návrhu především v tom, že krácení z důvodu nedostatečné alokace nemá

nic společného s předloženými žádostmi. Dává smysl, aby byly více podpořeny žádosti s vyšším

bodovým hodnocením.

Dotační komise návrh nepřijala s odůvodněním, že komplexnost žádostí nelze vměstnat do vzorečku.

Rozhodování dotační komise o přiznaných částkách bude nadále vycházet z návrhů jeho členů (kteří
v návrzích zohlední dostupnou částku alokace), žádosti budou posuzovány jednotlivě a odsouhlaseny

většinou hlasů.
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